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Abstract:
This study aims to clarify the disclosure requirements for financial instruments approved by
the international accounting reference. This is through revealing the Financial Reporting
Standard IFRS7 and reviewing the most important components upon which disclosure of
financial instruments is based, in addition to trying to infer this in the field through a case
study of the Arab Orient Insurance Company.

As a result, our study recommends the necessity of the financial accounting system
adaptation with the requirements of the international financial reporting standards (IFRS),
including IFRS7, and learning from Jordan’s experience in this subject
Keywords: disclosure; financial instruments; fair value; insurance companies.

Jel Classification Codes: G11, M410.

Résumé:

Cette étude ambitionne de montrer les exigences de divulgation d’informations sur les
instruments financiers, approuvées par la référence comptable internationale en réveélant la
norme d'information financiere IFRS7, tout en exposant et examinant les éléments les plus
importants sur les quels la divulgation des instruments financiers est fondée, et en essayant
de démontrer cela sur le terrain a travers une étude de cas de la compagnie Arabe Orient
d’assurance.

En conséquence, notre étude recommande la nécessit¢ d’adapter le systeme de
comptabilité financiere aux exigences des normes internationales d’information financiere
(IFRS), y compris IFRS7, et de tirer les lecons de I’expérience de la Jordanie dans ce
domaine.

Mots-clés: divulgation; instruments financiers; juste valeur; compagnies d’assurance.
Codes de classification de Jel: :G11, M410.
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